

Title (en)

Cooking appliance heated either by electricity or by gas.

Title (de)

Wahlweise elektrisch oder mit Gas beheizbare Kochstelle.

Title (fr)

Réchaud chauffé facultativement par l'électricité ou par le gaz.

Publication

**EP 0050276 A2 19820428 (DE)**

Application

**EP 81108077 A 19811008**

Priority

DE 8027722 U 19801017

Abstract (en)

A cooking point (2) for a cooking appliance or the like, which cooking point can be selectively heated electrically or with gas and comprises a gas burner (3) disposed at the centre of an annular electrically heated cooking ring (4). For the purpose of further simplification of construction and improvement of utilizability or operation the electrically heated cooking ring (4) is composed of a plurality of jacket tube heater ring parts (6 to 11) which are grouped together in star form and supported in an indentation (16) extending around the edge region of the cooking point (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Wahlweise elektrisch oder mit Gas beheizbare Kochstelle (2) für ein Kochgerät od.dgl. mit einem im Zentrum eines ringförmig ausgebildeten elektrisch beheizten Kochkörpers (4) angeordneten Gasbrenner (3). Zwecks baulich weiterer Vereinfachung und Verbesserung der Einsatzmöglichkeit bzw. Handhabung, ist der elektrisch beheizte Kochkörper (4) aus mehreren Mantelrohrheizkörperteilen (6 bis 11) gebildet, die sternförmig zusammengefaßt und im Randbereich der Kochstelle (2) in einer umlaufenden Einprägung (16) abgestützt sind.

IPC 1-7

**F24C 1/04; F24C 7/06**

IPC 8 full level

**F24C 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**F24C 1/02** (2013.01 - EP US)

Cited by

FR2553178A1; US8789587B2; WO0173350A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0050276 A2 19820428; EP 0050276 A3 19820526; DE 8027722 U1 19810205**

DOCDB simple family (application)

**EP 81108077 A 19811008; DE 8027722 U 19801017**